
Zápis z jednánivYboru oddílu atletilry PSK
Olymp Praha, z,s,č"7

Zasedací místnost oddílu, víceúčelová hala are álu OLYM P CENTRU M SPORTU MlN lSTERSTVA VN lTM,
Za Císařským mlýnem 1063/5,Praha7,170 00

Schůze výboru svolal předseda oddílu pozvánkou ze dne 5.9.2024

Členové výboru: Michal Krčmář, Lenka Masná, Jindřich Linhart, Pavel Kudrna

Pozvaníhosté: Matěj Haranta, Jana Pavlíková, Milan Mikunda. Nad'a Koštovalová

Omluveni: Pavel Kudrna, Nad'a Koštovalová, Jan Pavlíková, Matěj Haranta

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2. Dresy a oblečení
3. Trenérské zabezpečení RrC 2024/25

4. Halová sezóna 2024/25

5. lnformace z TR

6. Různé

Schůze zahájena ve 16:00

1" Volba zapiscrlatele a ověřovatele zápisu
Do funkce zapisovatele byl zvolen Michal Krčmář, do funkce ověřovatele zápis Lenka Masná

2" Dresy a oblečení
Bod navazuje na předchozí jednánírnýboru. Předmětem byty rnýstedky šetření Pavta
Kudrny, který z pověření VO prověřovaI nedostatky a problémy spojené s odprodeji a
předáváním oblečení značky Mizuno, členům oddíl,u. Výstedkem jeho šetření byt
materiá["Dobrozdání", ktenj,r,}iborschvátitper roltam dne 11 -6.2026. Na záktadě
rozhodnutÍVOA ze dne 12.8.2024 pozvaI předseda oddítu dopisem z28.8,2024 čteny
bývatého uiboru k projednání a uzavření celé kauzy. Jako podktad pro jednání jim zaslaI
Dobrozdání.

Jana Pavlíková a Matěj Haranta se písemně z jednáníomluvilia předtožil,i svá stanoviska
k dané probtematice. (Texty jsou uvedeny v příloze.) Nad'a Koštova|,ová se omluvil,a z
celého jednání z pracovních důvodů. Milan Mikunda na pozvání nereagova[.



PřítornníČlenové blfrlatého r4ýboru Lenka Masná a Jindřich Linhart konstatova[i, žev
Do brozd á n Ím vyj m en ova ných čten ech rnýbo ru chyb í Ji ří Ja n ou šek a žádaLijeh o do ptn ěn í
do materiátu.

K dokumentu se vrátíme na příštím jednání.

3. Trenérské zabezpečeníRTG 2O24l25

Michat Krčmář informovatvýbor a po§tupu při získávánítrenérské ticence Stanistava Jíry

a Lukáše Šebíka, díky kterlým s nimi budou mocí být uzavřeny standardní DPP.

Projednány byty i datší možné trenérské akvízice.

4" Hatová sezóna 24125

Požadavek na pronájem sportovišť na zimní sezónu předtoží oddítv rozsahu shodném s
pronájmem loňským, v případě výraznézměny podmínek pronájmu požadavky
upravíme.

Ta ké v obla sti pořádání závodů budeme rrycházet z rozsa hu sezóny rn in uté. M á me
zájem uspořádatv prosinci 2024 Mikul,ášskou hatu (7 .12.) a Vánoční oddítornývíceboj
(1 9. 1 2.) Pro datší část sezóny předpoktádá uspořádání dvou \ž žacva a dvou \t.Z

dospětých. Strukturu disciptín bude vhodné konsuttovat s USK.

5, lnŤormacezTR
Michal, Krčmář informovat o jednánítrenérské rady dne 9. 9., na které byl především
projednáván návrh systému odměňovánía přesunydětído nových tréninkových skupin
ve vazbě na jejich přechody do norných kategorií. lnformoval io návrhu Jana
Pteschingera na pozastavení přechodŮ dětí z jeho tréninkové skupiny mtadšího žacfua
do skupin vyšších kategorií. Konstatoval,,že návrh nebyl akceptován a že je v hrubém
rozporu s výstedky jednánírnýboru s J. Pleschingerem před uzavřením trenérské smlouvy
s ním.

6. Různé

Nad'a Koštovalová odeslata dne 9. 9. čtenům výboru dopis, ktený rezignuje na svoji
funkci čtenky uýboru oddítu attetiky. Výbor bere uvedenou skutečnost na vědomí.

17:45
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zapisovatel ověřovatel



Přítoha č, 1: Dopis Jany Pavlíkové

From: Jana Pavlíková

d Monday, September 9,202411:18:58 AM
§ent on:

To: Michal Krčmař

rí-. Matěj Haranta; Milan Mikunda; Nad'a Koštovalová; Lenka Masná; Jindřich
Linhart; Pavel Kudma

Subject: Re: Pozvánka na jednriní výboru oddflu

Dobr,ý den Michale,

z časoqých důvodů se bohužel nemohu áčastnit.

Jelikož jsem pouze rámcově, ale nikoliv detailně obezrámena o podrobnostech, inventarizaci,
prubě|u objednávek sportovního vybavení a jeho vyďávání, nemohu z těchto důvodů
Dobrozdiání podepsat.

Děkuji za pochopení a přeji hez\ý den.

Jana

lng. Jana Pavlíková
Reklamare s.r.o.
Šrobárova 2O76t29
Praha 3 - Vinohrady
130 00

mobil: +420 6a5211434
e-m a i l : jan 3 @tcllgrn_a re,cz
www.reklamare,cz

Přítoha č. 2: Dopis Matěje Haranty

From: Matěj Haranta

d Monday, September 9,202411:13:42 AM
sent on:

Michal Krčmář; Jana Pavlíková; Mila Mikunda; Naďa Koštovalová; Lenka
To:

Masná; Jindřich Linhart
CC: Pavel Kudma

Subjech RE: Pozvánka na jednání výboru oddílu
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Ahoj Michale. Musím seomluvitz jednánívýboru, na které jsiměpozvat, neboťjednání
se koná během mojí pracovnídoby.

Pokud jde o připojené,,dobrozdání" o hodnotě objednávek spoftovního vybavení

MlZUNO, Keré bych mět podepsat, sděluji, že je nepodepíšu.

Mohu signovat jen údaje, o kteqých vím,za nimiž si stojím.
Já opravdu nevím, v jaké hodnotě bylo v minulých dvou letech odebráno sportovní

vybavení MIZUNO. Kontaktem se zástupcem firmy M|ZUNO byt pověřen Mi[an Mikunda,

o číslech má předpoktádám vědomost účetní kl,ubu a hospodář oddítu Jindra Linhaft.
Mohu jen sdělit, že vybavení objednáva[i členové oddíl,u přes nějakou aplikaci, kterou

pokud vím spravovala Lenka Masná a tento objednaný sportovní materiál by mět být

členy zaplacen. Dáte byto od zástupcefirmyM|ZUNO převzatovybavení, které seuýbor
rozhodnul dát čtenům oddítu zdarma, a to především trička pro nové čteny přípravek,

sportovní soupraw pro trenéry, dresy pro hostující attety a věcné dary pro 4lhtášené
nejtepší attety oddítu. O celkovém finančním yyjádření nemám přehted.

Protože bych nerad v budoucnu vysvětlovat případné nesrovnalosti, obrať se prosím ve

věci materiátu M|ZUNO na jmenované.

Zdravím
Matěj
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